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)  מיכל)עברון(  גיל ,שגיא )גשר הזיו(   אדר, רחל אמיר, ודה, אלישע )איילון(הי  -נכחו
)כברי( שרה  תום )נהריה( , יובל,  שחר כוכי )כליל( , דוד  ,עידן, )יחיעם(  גילון?( אורטל,

)חיפה( אירית )ירושלים(. וחברים וחברות נוספים שאולי שכחנו או לא מכירים  אוחיון
 בשם.

חשיפת קיימא  לקהל תושבי הזור ,עידכונים מיוזמות ומאבקים  -מטרת הפגישה
 אזוריים, העלאת רעיונות חדשים.

 

  -כללי

הגליל המערבי נמצא תחת " התקפה" של השלטון  המרכזי על משאביו ,מה 
שמהווה סכנה לאורח החיים הכפרי ואיכות החיים. באזור  כששלטון המקומי לא 

 ולפעמים אף יוזם. עושה דיו להאבק 

רעיון שמתגבש להקמת גוף  או חבורה של אנשים פעילים בלימוד   -שומרי החוף-1
ושמירת החוף תוך שיתוף פעולה  אפשרי של הציבור, המועצה ,החברה להגנת 

מעבר לפייסבוק שכבר )  2017לארוע פתיחה בשבועות מאי הטבע  והרט'ג. רעיון 
כלומר בפתח   -אים(-ימא ו"לני החוף ") המימולקיים ולפעולות הנעשות במסגרת קי

 העונה. עלה  רעיון לכתיבת אמנת שומרי החוף בצת.

הרעיון הוא לייצר מסמך כתוב המפרט עקרונות מעשיים ופרקטיים לשמירה על 
לינה אש ועוד.....  זולות, החוף,  בהיבט ניקיון  סדר שמירה ביולוגית ימית חופית,

הרשת אך גם באמצעות נוכחות פיסית בחוף, במטרה שיפורסם גם באמצעות 
החתמת אנשים עליו, וגיבוש משותף של עקרונות מוסכמים לשמירת החוף. אולי 

 בהמשך גם פרסום העקרונות בשילוט מטעם המועצה לאורך החוף

כמו כן  עודכן  שחוק איסור הלינה עדיין לא נכנס לתוקפו.)מחכים לאישור ממשרד 
 ברת אכיפה. הפנים( וגם לא מורגשת הג

מישהו זוכר?( שרה אוחיון סיפרה על אפליקציה -"אפליקצית וואטש ")או משהו כזה 
 ףחדשה שמאפשרת חיבור ישיר ודיווח לכל גורמי האכיפה בכל הקשור לים ולחו

 קיימא ללמוד וליישם בהקדם.-הים. משהו שעלינו 

המועצה  תוכנית שנעשתה  לפני מספר שנים על ידי -  "תוכנית "חזית הים= 2
סגירת כביש -ובשיתוף חברי קיימא לכל חופי מטה אשר ובבסיסה  לענייננו 

הפטרולים והפיכתו לטיילת הולכי רגל אופניים וכד'.   בימים אלו מקודמת  על ידי 
הפוכה ! ,שדווקא  מרחיבה את כביש הפטרולים.  קיימא -המועצה תוכנית אחרת 

נוי באופן שתותאם לקונספט של מתנגדים ובמגעים  ופגישות עם המועצה לשי
 ודה פלד לקח על עצמו לנהל מגעים אלו.התוכנית חזית הים. י 

עידן ,מקיבוץ יחיעם ,העומד בראש מטה  -"המאבק באבק" - מחצבה אושרת.3
ישובים  במעלה  6. מדובר במגה מחצבה שמאיימת על -המאבק נתן סקירה  קצרה



תית בכל האזור. בימים אלו מוקמת ההר ,באופן ישיר ובעצם פגיעה נופית  ותחבור 
עמותה וכן יש ניסיון לגייס את המועצה שעד כה הראתה חידלון מתמשך בעניין . 
מטה המאבק הגיע להשגים בדיונים מול הוועדה המחוזית אך הוועדה הארצית 

שתתכנס בקרוב היא זאת שקובעת וברור שרק מאבק ציבורי של תושבים נחושים 
 יביא שינוי.

האחרונות  תום פישר ,שמרכז את המאבק ,עידכן בפעולות -באכזיבשכונה  -4
ת האסבסט למודעות ולתקשורת, הבעיה התחבורתית שכללו  דחיפת נושא סכנ

שהשכונה החדשה תגרום והניסיון לחזק את הקשר ומודעות  ובעיקר פעילות 
אקטיביסטית של תושבי האזור .  כמו כן  הפניה העכשווית לכחלון בתור מי 

 אפשרותו  להציל ת מצב.שב

 תום ויובל -הביאו לכתב  


